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تیم ملی فوتبال ایران در حالی رقابت های جام ملت های آسیا را پشت سر 
گذاشت که شاید اگر کمی خوش شانس تر بودیم می توانستیم تا فینال و حتی 
قهرمانی رقابت ها هم پیشروی کنیم اما در زمین مسابقه اتفاقات دیگری رخ داد 
و ما در واقع اسیر تاکتیک قطری ها شدیم تا کار در همین دیدار برای شاگردان 
قلعه نویی تمام شود. در هر صورت وجود شانس و تاثیر آن در نتایج ایران 
هرچقدر هم تاثیرگذار باشد اما سرمربی تیم ملی، دوشنبه شب در تلویزیون 
اعتقاد داشـــت که بیشـــتر اتفاقات منجر به ناکامی تیم به این مقوله مرتبط 
بوده و به شانس بستگی داشته است. درباره صحبت های اخیر قلعه نویی 
دقایقی با رسول کربکندی کارشناس فوتبال ایران به صحبت پرداختیم که 

متن آن را در ادامه می خوانید. 

صحبت را از اینجا آغاز کنیم که در جام ملت های آسیا چه گذشت؟ هنوز فاصله 
زیـــادی بـــا این رقابت ها نگرفته ایـــم و می توانیم در این مورد همچنان صحبت های 

تازه ای را مطرح کنیم. 
ما از نظر مهره و نیروی انسانی، بهترین تیم ادوار گذشته را در همین دوره داشتیم. 
فقط نگرانی من از همان ابتدا که قلعه نویی انتخاب شد، خط دفاعی و ساختار 
دفاعی مـــان بـــود. همیشـــه بـــه این موضوع اشـــاره کـــرده بودم که مـــا از هر فرصت 

ن کمی می توانیم گل بســـازیم اما خط دفاعی مان آســـیب پذیر اســـت و  آ
ســـاختار دفاعـــی کـــه در زمان کـــی روش وجود داشـــت الان در 

تیـــم نیســـت. در هر صـــورت در دیدار نخســـت در برابر 
فلسطین اگر در دقیقه یک به فلسطین گل نمی زدیم 
نمی توانستیم این تیم را با توجه به نمایش هایی که 
بعد از بازی با ایران ارائه داد، شکست بدهیم. ما در 

این جام به طور کلی یک در میان خوب بودیم هرچند 
قلعه نویی این موضوع را قبول نداشت اما نباید منکر 
این شویم که در عملکرد تیم ملی در این جام نوسان 

وجود داشت. در ادامه مقابل هنگ کنگ فرصت های گل 
زیادی به حریف دادیم. هم گلرمان و هم دفاع مان اشتباهاتی 

داشتند اما به هر حال توانستیم بازی را ببریم. 

کادرفنی تیم ملی به دفعات تاکید کرده بودند که تیم ملی در گروه 
سختی قرار داشته است. 

برخلاف این صحبت ها من معتقدم که گروه مان سخت نبود. اما در 
ادامه این رقابت ها و در مرحله حذفی با برتری مقابل ژاپن این امیدواری 

ایجاد شد که ما می توانیم به فینال راه پیدا کرده و به قهرمانی برسیم. مدام 
در مصاحبه هایشـــان می گفتند که بعد از 45 -40 ســـال امیدواریم به فینال 

برسیم این در حالی است که در مقابل تیمی در نیمه نهایی قرار گرفتیم که 
فقط یک تاکتیک داشت؛ بازی مستقیم برای اکرم عفیف! ما همین یک 

تاکتیک را هم نتوانستیم کنترل و خنثی کنیم. 

صحبت هـــای اخیـــر قلعه نویـــی در تلویزیون را گوش کردیـــد؟ با این مضمون 
صحبت ها چقدر موافقید؟

تا حدودی شنیدم. اظهارات ایشان بیشتر تکیه بر آمار داشت و البته به شانس. 
به هر حال ما اگر قهرمان می شدیم آن زمان می خواستیم چه حرف هایی را در 
تلویزیون مطرح کنیم؟ در هر صورت ما با گل ثانیه های پایانی در حالی ژاپن 

را شکست دادیم که این کشور اصلا نشانی از گذشته نداشت این در حالی 
اســـت که ما بهترین بازیمان در این مســـابقات را در نیمه دوم در برابر این تیم 

پشت سر گذاشتیم و مقابل آنها خیلی خوب بازی کردیم. البته قلعه نویی 
در این مصاحبه نه میانگین ســـنی بالا را تایید می کرد و نه اعتقادی به 

تعویض های اشتباه داشت. مدام هم از مردم عذرخواهی می کردند. البته 
اینکه عادت به عذرخواهی کنیم خیلی خوب است اما عذرخواهی 

که نشان از پذیرش اشتباه و اصلاح باشد و رفتار قبلی ادامه نداشته 
باشد نه اینکه مدام عذرخواهی کرده و همان کارهای قبلی را ادامه 
بدهیم. با اینکه مدام مقایسه سال 2007 را با این دوره داشته باشیم. 
اینها چیزهایی هستند که یک مقدار اشکالاتی که وجود داشت 
را پوشش می دهد. در هر صورت من نه قرار است مربی تیم ملی 

بشوم و نه دشمنی با کسی یا تیم ملی مملکتم دارم اما چیزی که به 
نظرم می رسد را همیشه گفته ام، حال اینکه کسی خوشش بیاید یا بدش 

بیاید را من نمی دانم. من حرفی که احساس می کنم درست است را می زنم و کاری 
به خوشامد کسی ندارم. 

شاید هم صحبت های سال گذشته مهدی تاج مبنی بر اینکه شانس در فوتبال تاثیر 
زیادی دارد روی سرمربی تیم ملی هم تاثیرگذار بوده. 

نکته مهم این است که اگر ما به صورت شانسی از قطر باختیم پس به همین صورت 
هم شانسی ژاپن را بردیم. به هر حال قطری ها فقط یک ستاره داشتند که همین 
ستاره تیم شان را قهرمان آسیا کرد این درصورتی هست که ما هم ستاره های زیادی 
داشتیم اما نتوانستیم به فینال آسیا برسیم. در هر صورت این جام ملت ها هم سپری 
شد و امیدوارم در آینده دیگر عذرخواهی نداشته باشیم و فقط به آمار بسنده نکنیم. 
کاش یک نفر هم از قلعه نویی این سوال را مطرح کند که اگر در برابر تیمی 70 به 30 
درصد، مالکیت برای ما باشد، کرنرها و موقعیت های گل زیادی داشته باشیم اما دو 
بر صفر ببازیم، آن موقع چه می خواهیم بگوییم؟ آیا آمار برای ما نتیجه است؟ یا ما 
را به فینال می رساند یا برایمان جام می آورد؟ سرمربی تیم ملی سعی می کردند عامه 
... جامعه را  ، شانس و عذرخواهی و مردم را با این صحبت ها و نتایج مرتبط با آمار

قانع کنند. امیدوارم ما از این صحنه ها در آینده کمتر ببینیم. 

دربـــاره حمایت کامل قلعه نویی از دســـتیارانش چه نظـــری دارید؟یک مقدار این 
حمایت ها احساسی و هیجانی نبودند؟

شاید هرکس دیگری هم بود همین کار را می کرد تا روی انتخاب های خودش سرپوش 
بگذارد. قلعه نویی دقیقا این کار را کرد. جالب اینکه یک نفر دکترا داشت، یک 
نفر فوق لیسانس و یک نفر هم... ما می گوییم اگر کارشناسان یا افراد مختلف نظر 
می دهند درباره تجربه آنهاست. حتی دیدید که مجری برنامه پرسید، شد یک بار 
تعویض کنید اما دستیاران تان بگویند این تعویض را نکنید که ایشان قسم خوردند 
که این اتفاق افتاده است. به هر حال اینها همه به عنوان دستیاران سرمربی تیم ملی 
در گذشته همه بازیکنان خیلی خوبی بودند اما اگر کارشناسان نظری می دهند من 
فکر می کنم بر این اساس است که تجربه این کادرفنی تجربه زیادی نبود هرچند 

آن کسی که باید راضی باشد قطعا راضی بودند. 

بـــه هـــر حـــال قلعه نویی تا جام جهانی بعدی ماندگار شـــده اســـت. ایشـــان هم در 
صحبت های اخیر خود اعلام کرد تغییرات را از همین دیدار بعدی تیم ملی در برابر 

ترکمنستان آغاز می کند. برای پیش رو باید چه کنیم که موفق باشیم. 
مهـــم ایـــن اســـت که همه تیم هـــای دنیا اگر می خواهنـــد جوانگرایی کنند بعد از 
جام جهانی این کار را در دستور کار می کنند، یعنی برای چهار سال به جوان های 
خود فرصت می دهند تا این اعتمادبه نفس و تجربه را پیدا کنند. این درصورتی 
است که چشم به هم بزنیم ما حدود دو سال از این جام جهانی را از دست دادیم برای 
اینکه می خواستیم قهرمان جام ملت ها بشویم. حالا که این اتفاق نیفتاده بخشی 
از بازیکنان باتجربه تیم ملی که سن شان بالا رفته باید از فوتبال خداحافظی کنند. 
فوتبال در این جام ملت ها نشان داد که نام ها نمی تواند عنوان بیاورد درحالی که امری 
که می تواند ضامن موفقیت باشد هماهنگی، داشتن برنامه، آمادگی بدنی و مواردی 
از این دست هستند. چه کسی فکر می کرد اردن بتواند با حذف تیم های قدرتمند 
به فینال برسد؟ نکته مهم دیگر این است که پنج تیم برتر آسیا که همه فکر می کردیم 
یکی یا دو تا از اینها به فینال می رسند همه آنها تا قبل از فینال حذف شدند. وقتی 
ما حذف شدیم می گوییم خب ژاپن، کره، استرالیا و عربستان هم حذف شدند 
. برای همین اعتقاد دارم موفقیت به برنامه ریزی درست و نگاه آینده نگری  دیگر
می خواهد. اکثر نگاه ما این است که امروز خود را سپری کنیم و با همین نیت هم 
همه باتجربه ها و لژیونرهایمان را آوردیم تا این جام را ببریم و یک رزومه خوبی برای 
خودمان درست کنیم که این اتفاق هم نیفتاد. به هر حال این اتفاق یک مقدار 

ناراحت کننده بود اما امیدوارم آینده بهتری داشته باشیم. 

به عنوان آخرین سوال، به صورت کلی شانس در فوتبال و امر مربیگری چقدر 
موثر هستند؟

شانس هم دخیل است اما نه اینکه ما همه چیز را به عهده شانس بگذاریم 
چون به این شـــکل دانش خودمان را زیر ســـوال می بریم. باید تیم برنامه 
داشته باشد. خدا رحمت کند مرحوم یاوری را. ایشان اعتقاد داشتند 
شانس اصلا اهمیتی ندارد بلکه تیم باید کار کند، تلاش کند و برنامه 
داشـــته باشـــد. ایشان شانس را قبول نداشتند اما به هر حال شانس 
هم بخشی از زندگی هر کسی به شمار می رود چه ورزش باشد و چه 
کســـب وکار اما به هر حال نباید پشـــت شـــانس و آمار پنهان شوید و 

باید واقعیت ها را بگویید. 

رسول کربکندی در گفت وگو با »فرهیختگان«: قطر فقط یک تاکتیک داشت، همان را هم نتوانستیم خنثی کنیم

آیاآماربرایماجاممیآورد؟
 شانس هم موثر است اما نباید پشت شانس و آمارها پنهان شد

 عذرخواهی خوب است اما اگر با پذیرش اشتباه و اصلاح باشد

 از نظر مهره بهترین تیم را در این دوره 
داشتیم

 از همان ابتدای کار قلعه نویی تنها نگرانی ام 
خط دفاعی بود

 نباید منکر نوسان در عملکرد تیم ملی در جام 
ملت ها شویم

 به هیچ وجه گروه سختی نداشتیم
 نه میانگین سنی بالا را تایید کردند نه 
اعتقادی به تعویض های اشتباه داشتند

 امیدوارم در آینده دیگر عذرخواهی نداشته 
باشیم و فقط به آمار بسنده نکنیم

 باید بخشی از بازیکنان باتجربه تیم ملی که 
سن شان بالا رفته از فوتبال خداحافظی کنند

سیامک خاجی
دبیر گروه ورزش

کتور  پرداخت مالیات رادو 2 روز قبل از مصاف با ترا

پرسپولیس
مالیاتبرانکوراهمنداده؟

یــدار رادوشــویچ  داســتان پرداخــت مالیــات هشــت ســال قــرارداد بوژ
کار بــه  توســط باشــگاه پرســپولیس حســابی جنجال ســاز شــد و 
کــروات بــار دیگــر مســئولان باشــگاه  جایــی رســید کــه دروازه بــان 
پرســپولیس را متهــم بــه دروغگویــی کــرد و ایــن باشــگاه هــم مطابــق 
معمــول همــه چیــز را تکذیــب کــرد و مدعــی شــد در مــورد پرداختــی 
ــد.  ــه نظــر این طــور نمی آی ــوده کــه ب ــا هوادارانــش صــادق ب ــی ب مالیات
ــوان  یافتــی مــا باشــگاه پرســپولیس از آنجــا کــه ت طبــق اطلاعــات در
یچ را نداشــت بخشــی از آن  پرداخــت یکجــای مالیــات رادوشــو
را بــه اداره مالیــات پرداخــت و تعهــد داد مابقــی آن را در زمــان 
تعیین شــده پرداخــت کنــد. در مقابــل اداره مالیــات مفاصا حســاب 
( بــرای رادو صــادر و بــه فیفــا نیــز ارســال کــرد. بــا  یــخ دار موقت)تار
توجــه بــه اینکــه فیفــا بــرای تاییــد مفاصا حســاب هــر ســال رادو نیــاز 
یــزی داشــت و چنیــن فیش هایــی از ســوی باشــگاه  بــه فیــش وار
ــا  پنجــره باشــگاه هــم توســط  ــود، طبیعت پرســپولیس ارســال نشــده ب
کنــش بــه ایــن مســاله بــود کــه رادوشــویچ آن  فیفــا بــاز نشــد. در وا

ی را علیــه باشــگاه گذاشــت.  اســتور
یــش وقتــی متوجــه شــد نمی توانــد بــا مفاصا حســاب  امــا رضــا درو
موقــت پنجــره نقــل و انتقالاتــی باشــگاهش را بــاز کنــد روز دوشــنبه 
)دو روز پیــش( تمــام مالیــات هشــت ســال قــرارداد رادو همــراه بــا 
جریمه هایــش را پرداخــت کــرد و فیش هــای واریــزی آن را بــرای فیفــا 
گــر اتفــاق خاصــی رخ ندهــد  ــا توجــه بــه ایــن مســاله ا ارســال کــرد. ب
ــاز  پنجــره نقــل و انتقالاتــی باشــگاه پرســپولیس امــروز توســط فیفــا ب

خواهــد شــد. 
امــا در همیــن راســتا گفتــه می شــود باشــگاه پرســپولیس در مــورد 
ی را  کار یــچ هــم همــان  مفاصا حســاب مالیاتــی برانکــو ایوانکوو
ــا رادو انجــام داد. در واقــع باشــگاه  انجــام داده کــه در مرحلــه اول ب
پرســپولیس فقــط بخشــی از قــرارداد مالیاتــی را پرداخــت کــرده تــا 
بتوانــد مفاصا حســاب موقــت بــرای ســرمربی کــروات بگیــرد و هنــوز 

بابــت مالیــات ایــن مربــی بــه اداره مالیــات بدهــکار اســت. 
در ایــن میــان برانکــو بابــت مالیاتــش از باشــگاه پرســپولیس شــکایت 
نکــرده بــود کــه بخواهــد پنجره نقــل و انتقالاتــی ایــن باشــگاه را بــه ایــن 
خاطــر ببنــدد و بــه ایــن دلیــل مفاصا حســاب مالیاتــی اش را خــودش 
شــخصا تاییــد کــرد. گفتــه می شــود چنانچــه ایــن موضــوع واقعیــت 
یــچ در صــورت حضــور در ایــران  داشــته باشــد برانکــو ایوانکوو
ممنوع الخــروج خواهــد شــد چرا کــه مفاصا حســابش موقــت اســت. 
کنــش باشــگاه پرســپولیس هســتیم  البتــه در ایــن مــورد منتظــر وا
تــا ببینیــم اصــل ماجــرا چیســت. هر چنــد باشــگاه پرســپولیس در 
بیانیــه اخیــرش مدعــی شــد آنچــه در مــورد مالیــات رادوشــویچ بــه فیفــا 
یــچ  ارائــه داده ایــم مشــابه همــان چیــزی بــود کــه بــرای برانکــو ایوانکوو
فرســتادیم و او تاییــد کــرد. ایــن یعنــی اینکــه مفاصــا حســاب مالیاتــی 
برانکــو هــم بــه صــورت موقــت از ســوی اداره مالیــات کشــورمان صــادر 

شــده اســت. 

مدیرعامل اسبق استقلال جانشین اولیایی شد

قریب؛عضوجدید
کمیتهصدورمجوزحرفهای

زمــان بررســی مــدارک باشــگاه های فوتبــال ایــران در ســطح اول 
بــرای صــدور مجــوز حرفــه ای در حالــی بــه روزهــای حســاس و 
سرنوشت ســاز نزدیــک می شــود کــه طبــق شــنیده ها از کمیتــه ای کــه 
صلاحیــت باشــگاه ها را بررســی می کنــد قــرار اســت حســین قریــب 
مدیرعامــل ســابق باشــگاه اســتقلال بــه ایــن کمیتــه اضافــه شــود. بــر 
ــه کمیتــه  ــا کاظــم اولیایــی عضــو ارشــد و باتجرب همیــن اســاس گوی
صــدور مجــوز حرفــه ای از ســمت خــود در ایــن کمیتــه اســتعفا کــرده و 
بــه نظــر می رســد بــا پیشــنهاد اولیایــی، قریــب به عنــوان عضــو جدیــد 

کمیتــه صــدور مجــوز حرفــه ای انتخــاب شــده باشــد. 

برای ارسلان مطهری و رفتار عجیبش

گیتاریکهتبدیلبهتبرشد
ارســلان مطهــری کــه حــالا بایــد دیگــر او را مهاجــم ســابق اســتقلال 
بنامیــم درحالــی به صــورت یک طرفــه از جمــع آبی هــا جــدا شــد کــه 
ــته  ــه داش ــا ادام ــالا حالا ه ــی ح ــن جدای ــات ای ــد تبع ــر می رس ــه نظ ب
باشــد! مطهــری کــه اولیــن بــار در نیم فصــل لیــگ نوزدهــم بــه اســتقلال 
پیوســت، خیلــی زود بــا درخشــش خــود در جمــع اســتقلالی ها 
کــه  محبــوب دل هــواداران ایــن تیــم شــده ایــن درحالــی اســت 
ایــن روزهــا بــا رفتارهایــی عجیبــی کــه امیــر ارســلان از خــود بــروز 
یکــن  می دهــد دیگــر کمتریــن محبوبیتــی نــزد هــواداران از ایــن باز

ــت.  ــده اس ــی نمان باق
یکــن  نکتــه جالــب دربــاره مطهــری اینکــه بــا وجــود آن کــه ایــن باز
ســعی می کنــد بــا اظهــارات بعضــا فلســفی و متفکرانــه، خــود را 
متفاوت تــر از ســایر فوتبالیســت ها جلــوه بدهــد امــا پرواضــح هســت 
ی بــه متــر و معیــار بــرای مقایسه شــان بــا ایــن  کــه برخــی رفتارهــا نیــاز
اظهــارات متفکرانــه نداشــته و درحالی کــه طــی دو فصــل اخیــر 
یکــن نظــر مثبتــی  ی ایــن باز بیــان اســتقلالی رو هیچ کــدام از مر
نداشــته اند امــا او ســعی می کنــد همچنــان بــه قــرارداد گرانقیمتــی 

کــه بــا او بســته اند به صــورت یک طرفــه پایبنــد بمانــد. 
مطهــری کــه در فصــل شــانزدهم از بیــن زوج خــودش بــا قربانــی، حتــی 
یانــی کــه مدت هــا بــا او در نفــت تهــران کار کــرده  از نظــر علــی منصور
بــود هــم انتخــاب مناســبی بــرای اســتقلال نبــود ســرانجام در فصــل 
نوزدهــم راهــی اســتقلال شــد امــا در ادامــه و در ماه هــای اخیــر ایــن 
مهاجــم بــه انــدازه ای افــت کــرده کــه در ابتــدای ایــن دوران، او بــه قصــد 
ی نیمکــت  وقت کشــی بــه میــدان آمــده و حــالا هــم هفته هاســت رو
آبی هــا قفــل شــده اســت. بــا همــه ایــن تفاســیر مطهــری کــه در همــه 
ــرده،  ــپری ک ــتقلال س ــیبی را در اس ــراز و نش ــای پرف ــن دوران، روزه ای
یــک بــار ســال گذشــته و در روزهایــی کــه ســاپینتو هــم اعتقــادی 
ی بــا او را نداشــت دســت باشــگاه را در دقیقــه 90 در حنــا  بــه همــکار
گذاشــت تــا تبعــات حقوقــی قــرارداد اســتقلال بــا کاوه رضایــی تــا 
مدت هــا ادامــه داشــته باشــد و حــالا هــم درحالــی ادای عاشــق ها را 
درمــی آورد کــه شــکایت از عشــقش را بــه کنفدراســیون فوتبــال آســیا 

کشــانده اســت!
مطهــری کــه خــود جــا پــای بــزرگان اســتقلالی گذاشــته و پیراهــن 
آنهــا را بــر تــن می کنــد یــا نمی دانــد خــودش هــم بــا ایــن تیــم عمــر 
مفیــدی دارد و بایــد ایــن پیراهــن را تقدیــم جوان ترهــا کنــد یــا اینکــه 
یکنانــی کــه در فضــای حقیقــی بــه هواداران شــان حملــه  مثــل باز
ی  ی چنیــن کار می کننــد او هــم ترجیــح می دهــد در فضــای مجــاز

ــد! ــرار کن را تک

اخبار کوتاه

امیـــر قلعه نویـــی دوشنبه شـــب راهی برنامه فوتبال برتر شـــد تـــا از عملکرد خود و 
تیمش در جام ملت های آســـیا دفاع کند. ســـرمربی تیم ملی که شـــاگردانش در 
قطر با شکست برابر میزبان فرصت طلایی رسیدن به فینال و قهرمانی در آسیا را 
از دست دادند تا در عین ناباوری بدون دستاوردی به ایران برگردند. قلعه نویی 
دوشنبه شب در جواب مجری برنامه تلاش کرد علت ناکامی تیمش برابر قطر را 
به بدشانسی ربط دهد و البته اعتقاد داشت تیمش در این تورنمنت از نظر آماری 
عملکرد خوبی داشته و تا حد زیادی مطابق برنامه پیش رفته است، اما بدشانسی 
مانع از نتیجه گیری او و تیم پرامیدمان شده است. در اینکه شانس در ورزش و 
فوتبال نقش دارد و می تواند در سرنوشت مسابقه یا تورنمنتی تاثیرگذار باشد، شکی 
نیست اما اینکه سرمربی تیم تمام ماجرا را در بدشانسی تیمش دنبال می کند و با 
وجود فکت هایی که درباره عملکرد پرنوسان تیم در این تورنمنت وجود داشت و 
تقریبا همه علاقه مندان تیم و کارشناسان به این موضوع اذعان داشتند، اعتقادی 

به اشتباهات خود و کادرش ندارد، نگران کننده است. 
سرمربی تیم ملی در این گفت وگوی تلویزیونی اعتقاد داشت که تیمش موقعیت ها 

را تبدیل به گل نکرده است و اگر بازیکنانش قدر این فرصت ها را می دانستند 
بحث نوسان در تیم مطرح نبود، در حالی که مشخص است تیم ملی در حد و 
اندازه های ایران برابر رقبایی چون هنگ کنگ و فلســـطین، باید تیم برتر میدان 
باشد و این انتظار از ملی پوشان ما می رود که در چنین دیدارهایی آمارهای خوبی 
داشته باشند. از سوی دیگر قلعه نویی معتقد است حرکات اکرم عفیف، ستاره 
قطری ها در این تورنمنت توسط کادرفنی ما به خوبی آنالیز شده بود، اما اینکه این 
بازیکن درنهایت مهار نشد و توانست نقش اصلی را در موفقیت تیمش ایفا کند، 
نشـــان می دهد کادرفنی نتوانســـته وظایف خودش را در این باره به خوبی انجام 
دهد و باید قبول کنیم که آنالیز قطری ها از خط دفاعی ما بهتر بوده که توانستند 
سه بار دروازه تیم ما را باز کنند. یکی از نکاتی که در این مصاحبه قلعه نویی به 
آن اشاره کرد مربوط به برخوردی بود که با احمد نوراللهی صورت گرفت و به دنبال 
رفتار اشـــتباهی که این بازیکن در یکی از اردوهای تیم ملی داشـــت از تیم کنار 
گذاشته شد. در اینکه برخورد با نوراللهی به درستی انجام شده تردیدی نیست، 
اما شاید می شد با مدیریتی مناسب کاری کرد تا بتوان از ظرفیت این هافبک 
توانمنـــد در تورنمنتـــی همچون جام ملت ها اســـتفاده کرد و با توجه به عملکرد 
، اینکه قلعه نویی می گوید در غیاب  خوب او در لیگ امارات طی هفته های اخیر
او کمبودی را حس نکردیم با توجه به عملکرد خط میانی تیم در این تورنمنت 

شاید گزاره درستی نباشد. 

قلعه نویی اصرار داشـــت که آنالیزهای تیمش درســـت بوده و تیم به خصوص در 
ســـاختار دفاعی عملکرد خوبی داشـــته و کادرفنی تیم در این مدت توانســـته در 
ایـــن بخـــش تغییرات خوبـــی ایجاد کند، اما اینکه تیم ما تنها یک کلین شـــیت 
در این مسابقات داشت، نشان می دهد تیم ما از نظر کارهای دفاعی نتوانسته 
موفق باشد و حتی اگر تمامی آمارها در این زمینه به زعم قلعه نویی به سود تیم ما 
باشد اما درنهایت این نتایج است که تکلیف تیم های برنده و درنهایت قهرمان 
را مشخص می کند نه آمارها. کاش سرمربی تیم ملی می پذیرفت که حرف هایش 
در نشست های خبری قبل و بعد از بازی های تیم ملی چقدر روی تیمش تاثیر 
منفی داشته و برخی صحبت های مطرح شده از جانب او باعث شد تعدادی از 
ستاره های تیم از این اتفاق دلخور شوند. قلعه نویی دوشنبه شب باز هم از سعید 
الهویی حمایت کرد، اما این سوال همچنان مطرح است که آیا بهتر نبود به جای 
او که ســـابقه زیادی در مربیگری و فوتبال ندارد از مربیانی که وزن نیمکت تیم 
ملی را بالاتر می برند، استفاده کرد؟ سرمربی تیم ملی اصرار عجیبی روی نقش 
شانس در ناکامی تیمش در این تورنمنت داشت، اما باید به او یادآور شد گل دوم 
تیم ما برابر ژاپن که در دقایق پایانی به ثمر رسید حاصل اشتباه مدافع حریف و 
خوش شانسی ما بود و آیا در اینجا هم باید گفت ما خوش شانس بودیم که ژاپن را 
بردیم و سرمربی این تیم هم بعد از این تورنمنت چنین توجیه هایی را برای حذف 

تیمش از این مسابقات ارائه کرد؟

امیر قلعه نویی در توجیه شکست در جام ملت ها مثل بازی با قطر تاکتیک خوبی نداشت

جدیمیفرمایید؟!


